
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 19. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 42
Kan ministeren be- eller afkræfte, at der i SUU alm. del – svar på spm. 608 (2019-20)
oplyses, at kommunernes budgetterede nettoudgifter til ældreområdet ikke er blevet løftet
fra 2019 til 2020, hvorfor man ud fra kommunernes nettoudgifter ikke kan sige, at regerin-
gen har løftet ældreområdet økonomisk fra 2019 til 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2020-21
SUU Alm.del -  Spørgsmål 42

Offentligt


